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استان فارساستان فارس

کازرون

با حضور مدیر کانون دارایی های 
فکری معاونت علمی ریاست جمهوری 

صورت پذیرفت؛

آیین گرامیداشت روز دانشجو 
برگزار شد

در آستانه فرارسیدن روز دانشجو، آیین گرامیداشت این روز 
با حضور اعضای هیئت رئیسه دانشگاه سلمان فارسی کازرون، 
معاونت  فکری  دارایی های  کانون  مدیر  امین لو،  میترا  دکتر 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، رئیس 
اعضاء  دانشگاهیان،  از  جمعی  و  کازرون  پیام نور  دانشگاه 
کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  دانشجویان  و  علمی  هیئت 

برگزار شد.
امور  از روابط عمومی و  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
علیرضا  دکتر  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  بین الملل 
این  در  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس  فارسی نژاد، 
آیین، ضمن تبریک روز دانشجو، به پرسش های دانشجویان 
در حوزه های مختلف پاسخ گفت و اظهار امیدواری نمود با 
برنامه ریزی های صورت گرفته جهت مدیریت بهینه فضاهای 
از مطالبات دانشجویان  قابل توجهی  مختلف دانشگاه، بخش 

برطرف شود.
دکتر فارسی نژاد همچنین با تقدیر از دکتر فریدون مهبودی 
در راستای احداث خوابگاه خیّرساز، اظهار امیدواری نمود با 
است،  شده  ایجاد  خوابگاه  این  احداث  روند  در  که  سرعتی 
پس از تکمیل و بهره برداری از آن بتوانیم خدمات مطلوب تر 

خوابگاهی را به دانشجویان ارائه دهیم.
دکتر میترا امین لو، مدیر کانون مدیریت دارایی های فکری 
معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری 
نیز در این آیین، طی سخنانی با گرامیداشت روز دانشجو به 
پرداخت  دانشجویان  به  ارائه  قابل  خدمات  از  بخشی  معرفی 
و با تأکید بر اینکه فعالیت های کانون مدیریت دارایی های 
نمود:  تصریح  است،  سیاست گذاری  سطح  در  فکری 
ظرفیت های مختلفی را ایجاد کرده ایم تا دانشجویان توانمندی 
که علاقه مند به فعالیت در این حوزه هستند، بتوانند در قالب 
دانشگاه  دانشجویان  باشند.  داشته  همکاری  مرکز  با  کاربر 
استفاده  این ظرفیت  از  نیز می توانند  فارسی کازرون  سلمان 
کنند و از پشتیبانی های لازم برخوردار شوند. حمایت های ما 
در قالب کانون مدیریت دارایی های فکری، فقط مالی نیست؛ 
بلکه پشتیبانی های مختلفی را طراحی کرده ایم. به عنوان مثال 
حمایت های  می تواند  که  شده  راه اندازی  کارگزاری  سیستم 
اختیار  تولید و در  را  پادکست چتر  یا  انجام دهد و  را  فنی 
مخاطبان قرار داده ایم که به زبان ساده، مفهوم مالکیت فکری 
رئیس  از  تقدیر  با  همچنین  امین لو  می دهد.دکتر  توضیح  را 
و مجموعه مدیریت دانشگاه سلمان فارسی کازرون، فعالیت 
بسترسازی  و  دانشگاه  این  در  توانمند  و  مستعد  دانشجویان 
وجوه  جمله  از  را  آنها  توانمندسازی  برای  مدیریتی  مناسب 
نسل  دارم  اعتقاد  افزود:  و  برشمرد  دانشگاه  این  برجسته 
دانشجویان و جوانان فعلی می توانند در آینده اثرگذاری های 
بنابراین ضروری است  قابل توجهی در کشور داشته باشند. 

که از حمایت های مختلف برخوردار شوند.

لارستان

 تلاش بی وقفه اصغر فرودی شهردار 
لار برای جذب اعتبارات  ملی

خبر/ سید کامران علوی: رضا سامه مدیرکل امور پایگاه های 
میراث ملی و جهانی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی کشور به همراه سید مؤید محسن نژاد مدیرکل 
استان  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  اداره 
و  قدیم  سرپرستان  معارفه  و  تکریم  آئین  منظور  به  فارس 
جدید پایگاه میراث فرهنگی لار و همچنین بازدید از بافت 
خانه  از  بود،  سفر کرده  شهرستان  این  به  تاریخی لارستان؛ 
تاریخی محمودی که در تملک شهرداری است، بازدید کرد.
اصغر فرودی شهردار لار در زمان بازدید رضا سامه از این 
بنای تاریخی، با سخنان خود و معرفی لار و لارستان به عنوان 
یک شهر تاریخی و گردشگری، تمام تلاش خود را به کار 
گرفته بود تا با جذب اعتبارات  ملی، تعمیر و مرمت خانه 
بویژه  و  مردم  دل  و  برساند  مطلوب  نتیجه  به  را  محمودی 

میراث دوستان را از این اتفاق خوب شادمان کند. 
تنهایی  به  که  تاریخی  بنای  این  که  بود  منتظر  باید  حال 
شود،  تبدیل  قطب های جذب گردشگر  از  یکی  به  می تواند 
تعمیر و مرمت آن با اعتبارات داخلی شهرداری لار در چه 

زمانی به پایان خواهد رسید.  

سرچهان

رئیس اداره محیط زیست شهرستان سرچهان:

کشف و ضبط دو قبضه اسلحه 
در شهرستان سرچهان

گفت:  سرچهان  شهرستان  زیست  محیط  اداره  رئیس 
زیست  محیط  و  طبیعی  عرصه های  در  همچنان  شکارچیان 
ارزشمند  گونه های  تا  می دارند  بر  سلاح  سرچهان  شهرستان 
حیات وحش را هدف قرار دهند و محیط بانان پرتلاش محیط 
زیست با سدی از جان آنان را متوقف می کنند در تازه ترین 
کشفیات اداره حفاظت محیط زیست سرچهان دو قبضه سلاح 

از شکارچیان کشف شد.
امور  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
محمدرضا  فارس،  محیط زیست  حفاظت  کل  اداره  رسانه 
میرسلیمانی در این زمینه گفت: یک قبضه اسلحه دولول ته پر 
ساچمه زنی و یک قبضه اسلحه برنوبه همراه قطار فشنگ با 
۵ عدد فشنگ و سه عدد کبک شکارشده در حوزه استحفاظی 

شهرستان سرچهان از شکارچیان به دست آمد.
رویه  بی  شکار  از  ناشی  آسیب های  برخی  به  میرسلیمانی 
گونه های  که  جامعه ای  در  گفت:  و  کرد  اشاره  طبیعت  در 
جانوری آن، بعضاً از چند ده و چند صد رأس گونه جانوری 
تفنگ  هزار  دهها  وجود  نمی کند،  تجاوز  وحش  حیات  و 
نمی تواند  هرگز  گلوله،  میلیون ها  آن،  تبع  به  و  شکاری 

وضعیت معقولی باشد.
رئیس اداره محیط زیست شهرستان سرچهان خواستار برخورد 
قاطع و بدون اغماض با شکار بی رویه شد و گفت: حیات 
وحش اندک شمار در بسیاری از مناطق، در لحظه به لحظه از 
24 ساعت، در تیررس تفنگ های شکاری است تا چه زمانی 
اراده شکارچیان، به شلیک تعلق گیرد؛ شلیکی که می تواند 

آخرین موجود از یک گونه را برای همیشه به تاریخ ببرد.

استان بوشهراستان بوشهر

امام جمعه بوشهر:

روند دسترسی بوشهر به شبکه ریلی 
کشور نیازمند شتاب بخشی است

امام جمعه بوشهر گفت: طرح راه آهن بوشهر- شیراز بعد از 
24 سال توقف، با پیگیری های انجام شده در دولت رئیسی و 
همچنین عنایت مقام معظم رهبری با اختصاص اعتبار ارزی 
آغاز به کار آن به شکل جدی محقق شده که انتظار می رود 
در ادامه نیز مسئولان استانی و ملی برای سرعت بخشی به این 

طرح راهبردی اهتمام جدی داشته باشند.
به گزارش خبرنگار ایلنا، آیت الله غلامعلی صفایی بوشهری 
اظهار کرد:  بوشهر  این هفته شهر  نماز جمعه  در خطبه های 
این راه آهن باید از بوشهر به عسلویه، بندر عباس و مکران و 
همچنین از شمال استان به خوزستان، شلمچه، بصره و لاذقیه 
متصل شود تا هم خط مرکزی کشور به استان متصل شود و 

هم خط ریلی مقاومت اجرا شود.
وی بیان کرد: با تحقق این طرح بزرگ بدون تردید مردم 
راهبردی  العاده  فوق  طرح  این  فراوان  مزیت های  از  منطقه 

برخوردار می شوند.
صفایی بوشهری همچنین با بزرگداشت ۱۶ آذر روز دانشجو 
ادامه داد: دانشجو و دانشگاه از ارکان مهم مدیریت در شرایط 

کنونی و آینده نظام است.
استادان  دانشگاه،  به  توجه  کرد:  تاکید  بوشهر  جمعه  امام 
و  فناوری  و  علم  مختلف  عرصه های  در  رشد  دانشجو  و 
در  پیشرفت  برای  راهبردی  نگاهی  فناورانه  محصول  تولید 

عرصه های مختلف ملی و فراملی است.

خارگ

بخشدار ویژه خارگ:

قنات های جزیره خارگ، 
مرمت و بهسازی می شوند

بخشدار ویژه خارگ گفت: با تلاش ها و برنامه ریزی انجام 
شده، قنات های جزیره خارگ، مرمت و بهسازی خواهند شد.
جزیره  قنات های  از  بازدید  در  زاده  دشتی  محمدرضا 
بهبود  و  در جزیره  پایدار  تأمین آب  داشت:  اظهار  خارگ 

خدمات رسانی به مردم از اولویت های مدیران منطقه است.
آب  چرخه  در  مهمی  نقش  دیرباز  از  قنات ها  افزود:  وی 
داشته اند و اکنون مرمت و بهسازی قنات های جزیره خارگ 

در دستور کار قرار گرفته است.
شرکت  همکاری  با  کرد:  خاطرنشان  خارگ  ویژه  بخشدار 
پایانه های نفتی و مدیریت عملیات عمومی خارگ، بهسازی 

و مرمت قنات ها انجام می شود.
اشاره  با  نیز  خارگ  عمومی  عملیات  مدیر  احمدی،  حسین 
و  قنات ها  احیای  کرد:  اظهار  جزیره  قنات های  احیای  به 
و حفظ  تأمین آب ضروری  به چرخه  آنها  مجدد  بازگشت 
و  کهن  مهندسی  میراث  یک  عنوان  به  قنوات  نگهداری  و 
از  کند  ایجاد  هم  گردشگری  جاذبه  می تواند  که  کاربردی 

اهمیت خاصی برخوردار است.
وی افزود: در همین خصوص با موافقت مدیرعامل شرکت 
عمومی  عملیات  توسط  لازم  اعتبار  ایران  نفتی  پایانه های 

خارگ برای مرمت و بهسازی قنوات پیش بینی شده است.
مدیر عملیات عمومی خارگ تصریح کرد: قنات ها به عنوان 
گسترش  به  توجه  با  آب  مبحث  در  حیاتی  شریان  یک 
در  آب  تأمین  سختی  و  بارندگی ها  کاهش  و  خشکسالی 
آبیاری  بحث  در  شایانی  کمک  می توانند  خارگ  جزیره 

فضای سبز نمایند.
عملیات  شامل  بهسازی  و  مرمت  عملیات  گفت:  احمدی 
و  خاکبرداری  درپوش ها،  نصب  و  چاه  میله  حفر  لایروبی، 

مرمت دیواره های قنات است.
به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی استانداری بوشهر، 
قنوات  احیا  با  شد:  یادآور  خارگ  عمومی  عملیات  مدیر 
جزیره با توجه به قدمت بسیار زیاد آنها بتوانیم این میراث 

گرانبها را حفظ کنیم.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان خواستار شد:

کمک جهاد دانشگاهی برای 
اقتصادی کردن تأمین آب کشاورزی

از طریق دریا

استاندار هرمزگان در دیدار با رئیس جهاد دانشگاهی کشور 
خواستار کمک جهاد دانشگاهی برای اقتصادی کردن تأمین 

آب کشاورزی از طریق دریا شد.
رئیس  با  دیدار  در  دوستی،  مهدی  مهر،  گزارش   به 
فعالیت های  اهمیت  به  اشاره  با  کشور  دانشگاهی  جهاد 
پایدار،  توسعه  تحقق  در  دانشگاهی  جهاد  علمی  و  پژوهشی 
اظهار کرد: جهاد دانشگاهی با رویکرد جهادی وارد عرصه 
فعالیت های تحقیقاتی و پژوهشی شد و اقدامات بزرگی را در 

این زمینه در کشور رقم زد.
وی، با اشاره به لزوم فعالیت تحقیقاتی جهاد دانشگاهی روی 
آب شیرین کن ها، عنوان کرد: اگر بتوانیم میزان مصرف برق 
به ازای هر مترمکعب آب را به میزان مشخصی کاهش دهیم، 
تأمین آب مورد نیاز برای کشاورزی از دریا اقتصادی خواهد 

شد و می تواند اتفاقات تاریخی را در کشور رقم بزند.
حاضر  حال  در  که  نکته  این  ذکر  با  هرمزگان،  استاندار 
اقتصادی  دریا صرفه  از طریق شیرین سازی آب  کشاورزی 
ندارد، تصریح کرد: در صورت اقتصادی کردن این امر بخش 
اعظمی از اراضی حاصل خیز کشور زیر کشت خواهد رفت 
و چندین میلیارد دلاری که هر ساله برای واردکردن نهاده 

دامی صرف می شود، ذخیره خواهد شد.
هرمزگان،  استان  در  جلبک  تولید  به  اشاره  با  دوستی، 
طرحی  اجرای  نیازمند  هرمزگان  استان  کرد:  خاطرنشان 
دامداری  و  دارویی  مصارف  برای  جلبک  تولید  درخصوص 
و استفاده در سوخت زیستی است که حضور قدرتمند جهاد 

دانشگاهی در این زمینه می تواند بسیار اثربخش باشد.

مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان:

امکان شبکه آبرسانی برای هفت 
درصد جمعیت روستایی هرمزگان 

فراهم نیست
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان با اشاره به اینکه حدود 
هفت درصد جمعیت روستاهای زیر 2۰ خانوار استان شبکه 
به  و  ندارند  آبی  منبع  روستاها  این  گفت:  ندارند،  آبرسانی 
آن ها  برای  لوله کشی  شبکه  امکان  بودن،  گذر  دلیل سخت 

فراهم نیست.
با  ایرنا،  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  حمزه پور  عبدالحمید 
اشاره به اینکه بیش از ۹۵ درصد مشترکان استان از شبکه و 
تاسیسات آبی برخوردار هستند، افزود: بخشی از این روستاها 
با  می شود،  خشک  آن ها  آبی  منابع  که  تابستان  در  به ویژه 

تانکر به صورت سیار آبرسانی می شوند.
وی ادامه داد: حدود 4۰ تا ۵۰ گستره استان هرمزگان به دلیل 
شرایط زمین شناسی و شرایط جغرافیایی، چه بارندگی داشته 
باشد و چه نداشته باشد، چیزی به اسم آب زیرزمینی، سطحی 
مناطق  تا  گرفته  بندرعباس  شهر  از  ندارد؛  وجود  شیرین  و 
غرب استان و تمامی جزایر از جمله قشم به علت اینکه در 
بنابراین  دارد  وجود  نمکی  گنبدهای  مناطق،  این  بالادست 
بارش هایی که از بستر این گنبدها عبور می کند، پایین دست 

آن آب شور است.
دشت  این  از  پیش  کرد:  ابراز  هرمزگان  آبفا  مدیرعامل 
کهورستان در بندر خمیر، دشت حمیران و گزیر در بندرلنگه 
از  بیش  برداشت های  خاطر  به  اما  داشتیم  پارسیان  دشت  و 
در  کشاورزان  و  شده اند  شور  دشت ها  این  بی رویه،  و  حد 
در محل چاه های کشاورزی شان، آب شیرین کن  مناطق  این 
گذاشته اند که البته کار فنی و کارشناسی درستی هم نیست و 

جزو معضلات استان به شمار می رود.
در  نیز  هرمزگان  شرق  در  همچنین  گفت:  حمزه پور 
غربی  بخش های  تمامی  و  سیریک  میناب،  شهرستان های 
بنابراین  ندارد،  وجود  شیرینی  آب  هیچ  جاسک،  شهرستان 
در استان ما بیش از ۹ ماه از سال با گرمای بیش از حد هوا 
مواجه هستیم و در فصل گرما نیز مصرف آب بیش از ۷۰ تا 
۸۰ درصد به خاطر تعریق و نیاز آبی که مردم دارند، افزایش 

پیدا می کند.

استان خوزستاناستان خوزستان

معاون وزیر آموزش و پرورش:

کیفیت آموزش دانش آموزان عشایری 
ارتقا می یابد

معاون آموزش ابتدایی وزیر آموزش و پرورش غنی سازی 
آموزش دانش آموزان عشایری را از برنامه های این وزارتخانه 
ارتقای  پرورش  و  آموزش  وزارت  تلاش  گفت:  و  دانست 
چادرهای  فضای  در  مختلف  روش های  با  آموزش  کیفیت 

عشایری است.
دانش  مشکلات  بررسی  جریان  در  پازوکی  نجفی  معصومه 
المبین شوش در گفت  آموزان عشایر مستقر در بخش فتح 
و گو با خبرنگار ایرنا افزود: فضای آموزشی دانش آموزان 
عشایری سال ها به همین شکل و اغلب در چادر بوده و هرجا 

شرایط فراهم بوده کانکس نیز مستقر شده است.
وی با تاکید بر لزوم غنی سازی فضای چادر از نظر آموزش 
ادامه داد: سرانه دانش آموزان عشایری امسال برای نخستین 

بار رشد سه برابری داشته است ولی کافی نیست.
گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر  ابتدایی  آموزش  معاون 
و  دقیق تر رصد  باید خیلی  دانش آموزان عشایری  وضعیت 
برای آنها برنامه ریزی شود تا بتوان با روش های مختلف در 

همین فضای چادر کیفیت آموزش را ارتقا دهیم.
وی افزود: تجهیزات مورد نیاز برای دانش آموزان عشایری 
رفع  منظور  به  اساسی تری  اقدام  باید  ولی  می شود  فراهم 

ریشه ای مشکلات آنها انجام شود.
عشایر  ابتدایی  آموز  دانش   4۰۰ کرد:  بیان  پازوکی  نجفی 
و  هستند  مستقر  شوش  المبین  فتح  بخش  در  همدان  استان 

تدریس آنها در چادر در حال انجام است.
وی افزود: آموزش این دانش آموزان به طور رسمی توسط 
معلم از ابتدای آذرماه آغاز می شود و طول سال تحصیلی آنها 
کوتاه و حدود پنج ماه است لذا قرار است نشستی بین مدیران 
کل آموزش و پرورش خوزستان و همدان و همچنین سازمان 
نوسازی مدارس درخصوص ساخت ساختمان مدرسه و ارائه با 

کیفیت تر آموزش به عشایر برگزار شود.
معاون آموزش ابتدایی وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه 
اظهار  می دهد،  وجاهت  آموزش  مسیر  به  آموزشی  فضای 
کرد: ساخت مدرسه در یک روستای نزدیک به محل استقرار 
عشایر مدنظر است ضمن اینکه باید وسیله برای تردد دانش 

آموزان به مدرسه فراهم شود.
دانش  چادری  کلاس های  در  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
درصورت  که  دارند  حضور  تحصیلی  پایه  سه  از  آموزانی 
آموزان  دانش  و  برطرف  مشکل  این  مدرسه  به  آنها  ورود 

تفکیک می شوند.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( 

خوزستان:

سه هزار دانشجو در خوزستان 
از خدمات حمایتی کمیته امداد 

بهره مند هستند
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( خوزستان گفت: سه 
هزار دانشجو در استان با بهره مندی از حمایت های این نهاد، 

مشغول به تحصیل هستند.
با  دانشجو  روز  تبریک  ضمن  شیبه  جمال  ایلنا،  گزارش  به 
مددجوی  خانواده های  دانشجویان  به  خدمات  ارائه  به  اشاره 
شهریه  و  تحصیلی  هزینه  پرداخت کمک  کرد:  بیان  استان 
دانشجویی و برگزاری کلاس های مشاوره و آموزشی از جمله 
خدماتی است که به دانشجویان زیر پوشش این دستگاه ارائه 

می شود.
وی با بیان اینکه توانمندسازی محرومان و نیازمندان رسالت 
فرهنگی  سطح  ارتقای  افزود:  است،  امداد  کمیته  اصلی 
مسیر  در  گام  مهم ترین  امداد  کمیته  زیرپوشش  مددجویان 

توانمندسازی این قشر است.
شیبه با اشاره به ارائه خدمات مشاوره به دانشجویان زیرپوشش 
این نهاد حمایتی افزود: این خدمات در قالب مشاوره فردی 
و خانوادگی، مشاوره تحصیلی و شغلی و خدمات فرهنگی به 

دانشجویان ارائه می شود.
وی بیان کرد: این نهاد مردمی با همکاری خیران و نیکوکاران 
برای کمک به دانش آموزان و دانشجویان به منظور رسیدن 
این  در  برمی دارد و  عالی تحصیلی و علمی گام  به درجات 
به  نیکوکاران  از  بیشتر  چه  هر  همکاری  درخواست  مسیر 
این سرزمین را  برای جوانان   منظور ساختن آینده ای روشن 

دارد.
مدیرکل کمیته امداد خوزستان گفت: این نهاد حمایتی علاوه 
ایجاد  به دانشجویان زیرپوشش خود در  بر پرداخت شهریه 

اشتغال برای این قشر نیز اقداماتی را انجام می دهد.
وی گفت: کمک هزینه تحصیلی به دانشجویان دانشگاه های 
دانشجویان  به  تحصیلی  شهریه  کمک  پرداخت  دولتی، 
دانشگاه های غیردولتی، پرداخت تسهیلات از طریق صندوق 
از  وام  پرداخت  ریال،  میلیون   4۰۰ سقف  تا  ولایت  امداد 
از  پس  بازپرداخت  و  ضامن  بدون  دانشجویی  رفاه  صندوق 
جمله  از  آن ها  برای  اشتغال  زمینه  ایجاد  و  تحصیلات  پایان 

اقدامات در حوزه دانشجویی است.
مدیرکل کمیته امداد خوزستان اضافه کرد: طی سال جاری 
۵۰ میلیارد ریال کمک هزینه و کمک شهریه به دانشجویان 

زیرپوشش این نهاد پرداخت شده است.
۱۶ آذر ماه به نام روز دانشجو در ایران نامگذاری شده است.
حمایتی  نهاد  این  زیرپوشش  استان  در  خانواده  هزار   ۱۳۰

هستند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد؛

تدوین مدل توسعه پایدار استان 
کهگیلویه و بویراحمد

 

و  کهگیلویه  استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
شده  تدوین  استان  این  پایدار  توسعه  مدل  گفت:  بویراحمد 

است.
جهانگیر شاهینی در مراسم اختتامیه نمایشگاه پژوهش استان 
با تبریک هفته پژوهش به فعالان این عرصه و گرامیداشت 
دانشمند  ویژه  به  دانش  و  علم  عرصه  شهدای  خاطره  و  یاد 
و  دانشگاهیان  جمع  در  حضور  زاده،  فخری  محسن  شهید 
جوامع علمی را همواره برای خود امیدبخش دانسته و افزود: 
در دنیای امروز نسبت به دهه های اخیر پژوهش و فناوری به 
عنوان اساس دانش محسوب می شود و حصول دانش نیز در 

سایه انجام پژوهش، امکانپذیر است.
وی اظهار کرد: اسناد پایه توسعه استان و مدل توسعه پایدار 
این استان تدوین و به سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور 

ارائه شده است.
و  کهگیلویه  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
بویراحمد خاطرنشان کرد: کهگیلویه و بویراحمد ظرفیت های 
خوبی دارد که باید به نحو احسن از آن استفاده کرد اگرچه 
فناوری های سخت بسیار حائز اهمیت است اما نباید از توسعه 
توجه  فناوری  به  است  لازم  و  شد  غافل  نرم  فناوری های 

ویژه ای داشته باشیم و برای توسعه آن برنامه ریزی کنیم.
فناورانه  توسعه  نیازمند  را  بویراحمد  و  کهگیلویه  شاهینی، 
دانست و تصریح کرد: استفاده از فناوری های نوین و دانش 
و  اقتصادی  واحدهای  تولید  افزایش  در  مهمی  نقش  بنیان 

صنعتی استان خواهد داشت.
دانست  استان  اقتصادی  توسعه  پایه اصلی  را  وی کشاورزی 
بنیان  دانش  شرکت های  ظرفیت  از  استفاده  با  داد:  ادامه  و 
تولید محصولات در حوزه کشاورزی می تواند چندین برابر 

افزایش یابد.
و  کهگیلویه  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  رئیس 
استان  این  آبی  ظرفیت  به  توجه  با  کرد:  عنوان  بویراحمد 
تاکنون از این پتانسیل برای تولید برق به نحو مطلوب باید 

استفاده شود.
شاهینی بر یکپارچه سازی ظرفیت های استان تاکید و افزود: 

فناوری های نوین در استان باید حمایت بیشتری شوند.
در  می تواند  زمانی  بویراحمد  و  کهگیلویه  کرد:  تاکید  وی 
توسعه پایدار کشور نقش پایدار داشته باشد که در تولید به 

صورت مستمر از فناوری های نوین استفاده کند
مدیریت  سازمان  روابط عمومی  از  نقل  به  ایسنا  به گزارش 
و برنامه ریزی استان کهگیلویه و بویراحمد، شاهینی گفت: 
با رویکرد فناورانه نوین روند توسعه شتاب بیشتری خواهد 

گرفت.
 ۶۰ استان  گذشته  سال  پژوهش  هفته  در  که  است  گفتنی 
به  توجه  با  و  داشتند  حضور  نمایشگاه  در  فناور  شرکت 
و شرکت  مرکز   ۱۰۰ امسال حدود  این شرکت ها،  افزایش 

فناور در نمایشگاه شرکت کردند.

دکتر علیرضا فارسی نژاد، رئیس دانشگاه و دکتر ابراهیم اژدری، معاون دانشجویی 
دانشگاه سلمان فارسی کازرون، به همراه مدیر و جمعی از کارشناسان معاونت 
خوابگاه  در  حضور  با  دانشگاه،  این  دختران  خوابگاه  سرپرست  و  دانشجویی 
دختران دانشجو، طی دیداری چهار ساعته که در قالب گفتگوهایی صمیمی و دو 
طرفه با دانشجویان برگزار شد، به بررسی مسائل موجود پرداخت و پیشنهادهای 

دانشجویان برای بهبود خوابگاه و مسائل صنفی آنها را بررسی نمود.
دانشگاه  بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  به گزارش 
و  اتاق ها  در  دیدار،  این  در  فارسی نژاد  علیرضا  دکتر  کازرون،  فارسی  سلمان 

فضاهای مختلف خوابگاه دانشجویان حضور یافت و طی گفتگو با آنها، ضمن 
از  تقدیر  و  فاطمیه  خوابگاه  آماده سازی  برای  شده  انجام  فعالیت های  تشریح 
و  کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  دانشجویی  معاونت  مجموعه  تلاش های 
خوابگاه،  این  آماده سازی  برای  کازرون  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  مسئولان 
اظهار امیدواری نمود با تکمیل مجموعه فعالیت های مختلفی که برای آماده سازی 
خوابگاه دنبال شده است، ظرف چند روز آینده، دانشجویان به خوابگاه در نظر 
گرفته شده نقل مکان نموده و با این اقدام، عمده مشکلات باقی مانده در خوابگاه 

دختران نیز برطرف شود.

بازدید چهار ساعته رئیس دانشگاه سلمان فارسی کازرون از خوابگاه دانشجویی دختران


